
Geachte voorzitter en leden van de commissie,

In De Limburger van vandaag, 21 september, lazen we dat Beekdaelen met het Duitse Gangelt op een 
stuk grond duurzame stroom wil gaan opwekken. We hebben begrepen dat dat stuk grond ligt tussen 
Süsterseel en Jabeek. We hebben ook begrepen dat in de commissievergadering van vanavond wordt 
gesproken over de verkoop van de grond op Nederlandse bodem aan Beekdaelen en op Duitse
bodem aan Gangelt. Wij verzoeken u vriendelijk onze zienswijze hierbij in overweging te nemen.

Allereerst willen we benadrukken dat we 100 % voor verduurzaming zijn. Onze goed geïsoleerde 
woningen zijn voorzien van zonnepanelen en onze levensstijl is er al vele jaren opgericht onze CO2- 
footprint zo klein mogelijk te houden. Onze eerste reactie was er dan ook een van vreugde. We
vinden het geweldig dat Beekdaelen in haar groene ambities de samenwerking met Duitsland 
opzoekt. Onze zorg zit ‘m in de uitwerking. Prima als er een in het landschap ingepast
zonnepanelenpark komt, maar wat als Duitsland grote windmolens gaat plaatsen op het door haar 
aangekochte aan Jabeek grenzende gebied? Andere grensgevallen laten zien dat bij Duitse projecten 
rekening wordt gehouden met de eigen burgers, niet met de Nederlandse. In dit geval zou dit
betekenen dat de inwoners van Jabeek veel meer hinder zullen ervaren dan de inwoners van
Süsterseel. Een windmolen op 1 km afstand van Süsterseel betekent dat deze op zo’n 600 meter van 
de woningen van de rand van Jabeek ligt.

Aanpassing van het uitzicht (de huidige Duitse windmolens zijn voor ons niet zichtbaar) is niet per se 
wenselijk, maar gezien het belang van de energietransitie geen bezwaar. Het laagfrequent geluid van 
windmolens op deze afstand vinden we wel degelijk een bezwaar én een gezondheidsrisico.

In de krant lazen we de uitspraak van wethouder Hermans dat er tegenwoordig ook kleine
windmolens zijn met hoog rendement. De praktijk is echter dat windmolens alleen maar steeds 
groter worden, zelfs met zo’n snelheid dat de producenten hun ontwikkelingskosten niet meer 
kunnen terugverdienen (aldus een item in het NOS-journaal deze week). De kans dat hier kleine 
windmolens worden geplaatst, achten we dus niet zo groot.

We willen nogmaals benadrukken dat we de opwekking van duurzame energie toejuichen, ook als dit 
vlakbij onze woning gebeurt. Gezien de kans op overlast en gezondheidsrisico’s zien we bij dit
grensoverschrijdende project wel de noodzaak om daarbij vanuit Beekdaelen regie te houden. Een 
wijze om volledig de regie te houden is de aankoop van niet alleen de Nederlandse grond, maar ook 
de Duitse grond.

Met vriendelijke groet,

Michiel en Marie-José Houben, In de Dreef 19 
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